
Skickat: 2025-01-18 11:22:44

Till: "Bygglov” <bygglov@taby.se>
Ce:

Amne: Re: Yttrande fran HSBEe - Ärende: Dnr BN 2024-000400

 

 

   

Ärende: Dnr BN 2024-000400

Hej

Jag erhöll igår ett samtal från Er där ni önskade svar på huruvida det har varit samma typ av
ingrepp i fastigheternas sockel.
Efter samtal med vår förvaltare har framkommit att det har skett ungefär samma ingrepp i
sockeln på 7 av 8 fastigheter. Den enda fastighet
där det inte gjordes var i hus 6.

Jag hoppas att detta hjälper er att fatta Ert beslut och skulle ni önska mer information så tveka
inte att kontakta mig eller vår förvaltaren.

Med vänlig hälsning

 

 

    

Forvaltnin

 

Den man 25 nov. 2024 kl 12:48 skrev
 

 
 

 

 

Arende: Dur BN 2024-000400

He}

Bifogat finner ni vårt yttrande i ärendet kring Skyddsrummen.
Vi står till ert förfogande om ni har fler frågor eller funderingar.

Med vänlig hälsning
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Förvaltning:

 


